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Zápisnica s uznesením 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nemecká, konaného 

dňa 23.09.2021 o 17,00 hod. v Obradnej miesnosti Obecného úradu v Nemeckej 
 
Prítomní: 

starosta obce:   p. Branislav Čižmárik, 

poslanci:  p. Milena Grúberová, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD.,                               

p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.,  

hlavný kontrolór obce:  p. Mgr. Michal Vetrák, 

zapisovateľka:   p. RNDr. Anna Marková. 

Neprítomní:  

poslanci:   p. Ing. Jozef Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová. 

Hostia:  p. Ing. Alexandra Barlová, PhD. (OcÚ), p. Monika Klačanová (OcÚ), p. Marek 

Lokša (OcÚ), p. RNDr. Anna Marková (OcÚ). 

 

 
Bod č. 1- Otvorenie zasadnutia OZ 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce Branislav 

Čižmárik. Následne pristúpil k bodu číslo 2. 

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

P. starosta navrhol za predsedu návrhovej komisie p. Mgr. Branislava Píšiho, za členov návrhovej komisie             

p. Ing. Jána Môcika, a p. Ing. Jána Turčana, PhD.. Za zapisovateľku zápisnice určil p. RNDr. Annu Markovú – 

pracovníčku obecného úradu. Za overovateľov zápisnice navrhol p. Ing. Ľubomíra Kubuša a p. Petra Marčoka. 

P. starosta sa spýtal, či má niekto iné návrhy, ktoré nikto z prítomných nemal. Následne p. Mgr. Branislav Píši 

prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 53/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 53/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 2 : Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. S c h v a ľ u j e   za predsedu návrhovej komisie p. Mgr. Branislava Píšiho a za členov návrhovej komisie 

p. Ing. Jána Môcika a p. Ing. Jána Turčana, PhD.. 

2. U r č u j e   za zapisovateľku zápisnice RNDr. Annu Markovú, pracovníčku obecného úradu a za 

overovateľov zápisnice p. Ing. Ľubomíra Kubuša a p. Petra Marčoka. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutie OZ 

P. starosta prečítal znenie programu za ktorý budú poslanci hlasovať. Keďže poslanci nemali žiadne 

pozmeňujúce alebo doplňujúce návrhy k bodom programu, p. starosta dal hlasovať. 

Následne p. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 54/2021 s tým, že 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká schvaľuje program v znení, ako ho prečítal p. starosta.  

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 54/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 3:  Schválenie programu zasadnutia OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   program OZ v znení:  

Program zasadnutia OZ: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
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3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa starostu o činnosti obecného úradu a hospodárení obce 

6. Schválenie VZN č. 3/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školy a 

školského zariadenia 

7. Schválenie predaja pozemku parc. č. C-KN 493/20 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na ul. Janka Kráľa 

8. Schválenie prenájmu časti pozemku parc. č. C-KN 1103/6 odčleneného z pozemku parc. č. C-KN 1103/3 z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa na Ul. 1. mája 

9. Schválenie zámeru predaja pozemkov parc. č. C-KN 1387/1, 1387/2, 1388 z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa na ul. Odbojárov 

10. Správa nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej ročnej účtovnej závierky k 

31.12.2020 

11. Schválenie návrhu partnerstva medzi obcami Nemecká a Kalavryta 

12. Schválenie poskytnutia jednorazového finančného príspevku na podporu rozvoja nadaných a talentovaných 

detí a žiakov v zmysle VZN č. 2/2020 

13. Informácia o poskytnutí finančného príspevku pre žiakov 1. ročníka ZŠ v šk. roku 2021/2022 

14. Prerokovanie žiadosti o finančnú podporu na rekonštrukciu lôžkovej časti Nemocnice s poliklinikou Brezno 

15. Rozpočtové opatrenie č. 3/2021 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Záver 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 4 – Kontrola plnenia uznesení  

P. starosta dal slovo p. kontrolórovi obce. P. kontrolór zhrnul, čo zistil v rámci kontroly uznesení. Uviedol, že: 

- na poslednom rokovaní OZ, ktoré sa konalo 02.09.2021 bolo prijaté len jedno uznesenie č. 52/2021, predmetom 

ktorého bolo Predĺženie platnosti dokumentu programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

Mikroregiónu Chopok Juh. Samotným schválením tohto uznesenia bolo toto uznesenie splnené. 

- ďalším rokovaním OZ, ktoré sa konalo 16.07.2021 malo tiež len jedno uznesenie, ktoré bolo prijaté. Bolo ním 

uznesenie č. 49/2021, ktorým bolo zmenené pôvodné uznesenie č. 43/2021 zo dňa 24.6.2021. Týkalo sa  Podpory 

opatrení k zvyšovaniu bezpečnosti dopravy k dopravnému uzlu v obci Nemecká. Žiadosť v rámci tohto projektu 

bola podaná. 

- ďalšie rokovanie OZ, ktoré sa konalo 24.06.2021. Tam zostávajú v sledovaní uznesenia týkajúce sa prenájmu 

pozemku v prospech p.               , p. Mgr.                   a p.                 . 

- taktiež zostáva v sledovaní uznesenie č. 36/2021, ktoré sa týkalo prevodu pozemku v prospech p.                    . 

Toto uznesenie je v sledovaní, aj keď výmera pozemku je len 1 m2. Prebieha konzultovanie s Katastrom 

nehnuteľností, nakoľko súčasný druh pozemku je záhrada. Nebol by problém pri zapísaní, keby išlo o druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie. Čaká sa o jasné inštrukcie z Katastra nehnuteľností, aby zapísali Kúpnu 

zmluvu bez problémov a zápis by bol realizovateľný na istotu. 

- ďalším je uznesenie č. 37/2021, predmetom ktorého bolo zverejnenie zámeru prenájmu časti pozemku 

v prospech p. PaedDr.                  , ktorého schválenie je predmetom dnešného rokovania. 

- splnené sú uznesenia č. 38, 39 a 40/2021 týkajúce sa neschválenia zámerov nájmu, resp. zámeru predaja 

pozemkov pre p.               a p.             a to tým, že žiadatelia boli informovaní o neschválení týchto uznesení. 

- následne tam je uznesenie č. 41/2021 týkajúce sa zámeru predaja pozemku v prospech p. Ing.                  , 

ktorého schválenie je predmetom dnešného rokovania. 

- uznesenie č. 42/2021 týkajúce za zámeru nájmu pozemku v prospech p. Ing.            . Zostáva v sledovaní, 

nakoľko p. Ing.             ku dnešnému dňu nedoručila vypracovaný geodetický elaborát, ktorý je potrebný k 

uzatvoreniu prenájomnej zmluvy. Na záver p. kontrolór skonštatoval, že z jeho strany je to všetko. 
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Bod č. 5. – Správa starostu o činnosti obecného úradu a hospodárení obce 
P. starosta v prvom rade predstavil nového kolegu p.                    , ktorý nastúpil ako zamestnanec Obecného 

úradu od septembra 2021. Informoval, čo bude jeho pracovnou náplňou, a ako dôjde k rozdeleniu kompetencií 

s ostatnými zamestnankyňami. Vyslovil predpoklad, že bude pre Obecný úrad prínosom. 

Informoval o disponibilných zostatkoch na bankových účtoch: Prima banka (bežný účet) 19 435,72 €; účet 

pre transfery zo štátneho rozpočtu 14 849,48 €; účet rezervného fondu 167 139,51 €; účet bežný v 

SLSP 250 296,28 €. 

Čo sa týka ČOV, máme nového prevádzkovateľa. Prevádzkovateľ bol na revízii, ktorou boli zistené 

určité nedostatky. Musíme sa vysporiadať so servisnou činnosťou. Miešadlo už zobrali na servis. ČOV 

bola udržiavaná v prevádzke s tým, že tam nie je potrebný veľký servis. Ale čo sa týka nás ako 

prevádzkovateľa, budú tam musieť prebehnúť nejaké úpravy a servisné zásahy podľa pokynov 

prevádzkovateľa. Hlavne sa bude jednať o nastavenie programu Simatic, ktorý nám zopína metlu 

v prvom stupni mechanického čistenia, ktorú máme momentálne bez programu a zopínali ju 

zamestnanci manuálne. 

V MŠ boli ukončené práce na kanáli, práce sú uhradené, zatiaľ trasa, ktorá bola spravená funguje bez 

závad. Vieme, čo nás tam ešte čaká do budúcna, stav na chodbe č. 2 sme ešte nemonitorovali. 

V ZŠ bol poskytnutý schválený finančný príspevok pre žiakov 1. ročníka. (bude sa tomu venovať 

v bode č. 13.) Nastúpilo 17 detí. P. starosta uviedol, že bol otvoriť v tej triede školský rok.  

Včera (t. j. dňa 22.09.2021) prišiel nakladač s mechanickou rukou (s drapákom) – prídavné zariadenie 

na náš traktor. Zariadenie bolo včera namontované a funguje. Bude nám slúžiť hlavne v oblasti 

odpadového hospodárstva, čo sa týka kompostárne. Ale bude slúžiť aj na iné činnosti, napr. čo sa týka 

výkopových prác – nebudeme si musieť na tieto práce nikoho zháňať a platiť za ne. Doteraz nám takéto 

zariadenie veľmi chýbalo. V prípade, že má niekto záujem, môže sa prísť pozrieť, ako to funguje. 

Bola uskutočnená malá rekonštrukcia, v rámci prípravy zadnej kancelárie pre p. Lokšu, kde sa nanovo 

urobila elektrina, lebo bola v nevyhovujúcom stave z hľadiska bezpečnosti ako aj z hľadiska 

funkčnosti. Firma p. Martina Leitnera nám pomohla tieto práce uskutočniť, ešte sa s ním vyrovnáme. 

Ušetrili sa na tom finančné prostriedky, oproti tomu, keby sa to malo realizovať iným spôsobom.  

Zároveň v prednej kancelárii došlo ku zníženiu stropu a ku výmene osvetlenia. Pre informáciu p. 

starosta uviedol, že elektrické rozvody a nové zásuvky s materiálom aj s prácou vyšli cca 400,-€, 

zníženie stropu 410,-€. Ostatné náklady k tomu vyčíslené neboli, nakoľko ostatné práce robili naši 

zamestnanci – bratia Šrotovci počas pracovnej doby. Robili opravy v miestnosti, stierky a natieranie – 

maľovanie stien farbou. 

Máme hotový geometrický plán, čo sa týka ČOVky - ku trase novej kanalizačnej prípojky cez pozemok 

p.               , prišiel tento týždeň. O trase sme Vás informovali na predchádzajúcich zastupiteľstvách. 

Z ďalších vecí, ktoré pripravujeme – bola otázka, kedy budú rozmiestnené kontajnery na jesennú 

údržbu – budú rozmiestnené v druhom októbrovom týždni – môžete informovať občanov, ak sa budú 

informovať.  

Prebieha bežná agenda. Najbližších dňoch bude svadba a v sobotu bude uvítanie detí do života. 

Dnes firmou p. Bartoša začali práce na spevnených plochách, výstavbou parkovacích miest 

a rozšírením komunikácie dozadu, k p. lekárovi a na preložení zastávky. Zastávka, ktorá je preložená 

spred Domu služieb je preložená o 30 m, na pôvodné miesto pred domami p.            a p.                 , 

ako bola uvedená v našom dopravnom pasporte. Pôvodné osadenie zastávky nevyhovovalo z hľadiska 

bezpečnosti dopravy a zároveň bola nevyhovujúca pri výstavbe parkovacích miest, ktoré sú pred 

obchodom tak veľmi potrebné. Nová zastávka je objednaná.  

Zistili sa závady na vode – poruchy aj v šachte na cintoríne, kde pretekala voda – už je to odstránené. 

Ešte v rámci nášho rozpočtu sa zadalo vypracovanie ponuky na výmenu okien v Dolnej škole. Staré 

drevené okná sa problematicky zatvárajú a rámy sa už rozpadávajú, tak ako aj sklá. 

Dnešným dňom by mali byť dokončené zóny wifi po našej obci, ale pracovníci ich ešte aj teraz 

dokončujú, lebo tam majú malé nezrovnalosti. Ale čo sa týka projektu wifi, tie už fungujú, ale ešte ju 

nemáme spustenú. Aby sa mohla používať, verí a dúfa, že to bude ukončené v priebehu budúceho 

týždňa. V súvislosti p. starostu s týmto projektom veľmi trápi, je to, že musí konštatovať, že čo sa týka 

tej administratívnej práce a všetkých hodnotiacich a monitorovacích správ, čo musí p. Ing. Barlová, 
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PhD. dopracovať, koľko je potrebných tých dokumentov – je si to ťažké predstaviť, čo to obnáša. Do 

budúcnosti sa zrejme do podobných projektov nedáme vzhľadom na časovú náročnosť. 

Znovu bola podaná žiadosť na opatrovateľskú službu pre naše opatrovateľky.  

Na cestu SNP, bolo ukončené verejné obstarávanie. Bola aj podaná žiadosť na MASku, čakáme na 

schválenie finančných prostriedkov. Predpokladaná suma, ktorú sme mali na PHZke bola 132 000,-€, 

cena z najnižšej ponuky je nižšia o 15 000,-€. Najnižšia suma je od firmy Pemax, uviedli sumu na 

realizáciu 115 000,- €. Na túto sumu s nimi bude aj uzatvorená zmluva a uvidí sa, či za túto sumu bude 

skutočne realizovaná rekonštrukcia. 

Podala sa žiadosť na cisternu pre našich hasičov, lebo bola možnosť vyžiadať si od Vojenského útvaru 

zoznam prebytočného neupotrebiteľného majetku. Nachádza sa tam veľké požiarne vozidlo, cisterna 

LIAZka – mali by sme už veľké hasičské vozidlo. 

Tento víkend (t. j. 25.-26.9.2021 – ako ste možno počuli aj z miestneho rozhlasu) bude pripojenie 

Hasičskej zbrojnice na kanalizáciu, s tým, že dnes prišlo aj posledné súhlasné stanovisko na základe 

vypracovanej projektovej dokumentácie, odsúhlasila nám to aj Stredoslovenská vodárenská 

prevádzková spoločnosť, a. s.. Realizácia cez víkend bola zvolená kvôli nevyhnutnému obmedzeniu 

dopravy, aby v týždni nedošlo k obmedzeniu premávky techniky do Vojenského útvaru, ktorá premáva 

cez víkend a aj z toho dôvodu, že tento víkend sa neodohráva žiadny futbalový zápas.  

Čo sa týka nedostatkov na multifunkčnom ihrisku, kde sme mali už viackrát vytknuté revízne 

nedostatky. Sú z dôvodu, že deti poškodili siete na bránach a zachytávacie siete a chýbajú úchytky 

a krytky na hliníkových ostrých hranách mantinelov. Objednali sa nové a kompletné, náklady na 

odstránenie nedostatkov budú približne 700,-€. S p. Lokšom Marekom sa p. starosta už rozprával, že 

po odstránení revíznych nedostatkov, by sa používanie multifunkčného ihriska realizovalo po určitej 

forme osvety medzi návštevníkmi – deťmi aj formou informačných tabúľ, ale zároveň s informovaním 

rodičov detí, ktoré niečo poškodia, aj keď je nesmierne ťažké dokazovanie poškodenia. 

V priebehu budúceho týždňa budú dokosené cintoríny a kanály, aj tie, ktoré nie sú v správe 

a vlastníctve našej Obce. Vieme, že aj na základe výzvy by k vykoseniu Slovenským 

vodohospodárskym podnikom nedošlo. 

Na budúci týždeň je vyhlásená PHZka k rekonštrukcii nášho Kultúrneho domu, riešila sa s p. 

Rumanovským, kde cena predbežnej hodnoty reálneho nacenenia, o ktorej sme sa rozprávali na 

začiatku roku 2021 išla o nejaké percento hore. Ročná splátka vyšla na 85 000,-€ bude navýšená na 

85 800,-€. Spôsobené je to nárastom ceny stavebného materiálu za posledných 4 až 5 mesiacov, ktorú 

neovplyvníme. Vyhlásenie PHZky je potrebné, aby sme vyhlásili verejné obstarávanie čím skôr na 

realizátora rekonštrukcie Kultúrneho domu. 

Rozpadáva sa plot na cintoríne v Zámostí, kde vypadávajú šindle. Drevené šindle sme zohnali na Lome 

nad Rimavicou, boli zakúpené sponzorsky firmou, ktorá nám robila kanál v ZŠ, v množstve 1 600 ks 

v hodnote 800,- €. Drevo je zabezpečené na píle u p. Motyčku, s poskytnutím sponzorskej zľavy. Čo 

sa týka hranolov, sú odložené na technických službách. Ak sa to stihne zrealizovať v tomto roku, do 

sviatku Všetkých svätých, p. starosta by poprosil aj brigádnickú pomoc od koho sa bude dať. Ak sa 

pôvodný plot zlikviduje, cez niektorú sobotu by to mohlo byť spravené. Šindle natierajú naši chlapci 

v garáži, keď prší, aby bol na každom jednom spravený náter. 

Končí nám zmluva na odvoz komunálneho odpadu, budeme jeho odvoz musieť prehodnotiť. Dnes sa 

zúčastnil na jednom jednaní Ekológu – Sekológu. Bolo zakúpené jedno vozidlo na zvoz komunálneho 

odpadu, jedno také vozidlo má ísť do rekonštrukcie (alebo do servisnej opravy). Začiatkom roku 2022 

tieto vozidlá nebudú stíhať odvoz odpadu zo všetkých obcí. Bude sa musieť urobiť nové verejné 

obstarávanie, na túto službu pre našu obec. Možno budeme musieť pokračovať ako doteraz - 

momentálne to robí p. Barthová, pričom je v tom určitý benefit. P. starosta momentálne nevie aké bude 

vykalkulovanie od Ekológu – Sekológu pre nás, alebo od firmy, ktorá verejné obstarávanie vyhrá a či 

výherca ponúkne nižšiu sumu odvozu komunálneho odpadu. Sú aj iné firmy, ktoré robia odvoz odpadu 

pre Banskobystrický okres napr. Brantner a iné firmy. Momentálne, čo sa týka zdokonaľovania 

techniky a správnosti odvozu komunálneho odpadu – najmä prehľadu jeho odvozu, s možnosťou 

váženia každej kuka nádoby, aby bol do budúcnosti vyúčtovaný odvoz odpadu správne. Ani nové 

vozidlo zakúpené Ekológom – Sekológom sa zatiaľ nedá prispôsobiť na túto činnosť. Len odvážiť celú 
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tonáž odpadu odvezeného z našej obce, čo by mohlo byť presnejšie ako doteraz. Teraz máme len 

informáciu od p. Barthovej, údaj o množstve odvezenom na skládku, kde sa odváži odpad a to 

množstvo nám je fakturované. 

P. starosta by chcel poslancov informovať o liste od veľvyslankyne v Grécku a od zástupcov obce 

Kalavryta, ktorý im bol preposlaný. (ale na to bude priestor v bode č. 11) Na základe našej odpovede 

doručili ponuku na spoluprácu, pričom dostali konkrétny termín, podpísania zmluvy o nadviazaní 

spolupráce priamo v Grécku. Ide o termín 5.-7. október 2021. 
P. starosta skonštatoval, že ak majú poslanci otázky, nech si ich poznačia a odpovie im na ne v bode č. 17 

Diskusia. P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 55/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 55/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 4 :  Kontrola plnenia uznesení 

K bodu č. 5 : Správa starostu o činnosti obecného úradu a hospodárení obce  

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. B e r i e  n a  v e d o m i e  kontrolu plnenia uznesení prezentovanú hlavným kontrolórom obce. 

2. B e r i e  n a  v e d o m i e  správu starostu o činnosti Obecného úradu a hospodárení obce 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 6 – Schválenie VZN č. 3/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školy a 

školského zariadenia 

P. starosta skonštatoval, že návrh VZN bol poslancom zaslaný, a  toto VZN č. 3/2021 musí byť 

schválené OZ, že návrh VZN bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli, vyvesený 

20.08.2021 a zvesený 5.09.2021. Ak máte nejaké otázky, ktoré chcete položiť k vysvetleniu, môžete 

ich položiť. Nikto z prítomných žiadne otázky nemal. P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného 

zastupiteľstva obce Nemecká č. 56/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 56/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 6 : Schválenie VZN č. 3/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školy 

a školského zariadenia 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e  Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosť školy a školského zariadenia 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 7 – Schválenie predaja pozemku parc. č. C-KN 493/20 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na ul. Janka 

Kráľa 

P. starosta uviedol, že ide o pozemok parc. č. E-KN 493/20 ostatná plocha o celkovej výmere 118 m2 vo 

vlastníctve obce Nemecká, ktorá je vedená Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom pre k. ú. Nemecká, 

obec Nemecká, na LV č. 1553 z dôvodu hodného osobitného zreteľa do vlastníctva p. Ing.                          , na 

ul. Janka Kráľa. Sú to pozemky, ktoré sa nachádzajú v okolí jej domu. Už to bolo preberané niekoľko krát, je to 

stará požiarna cesta, ktorá je pri jej plote. P. starosta sa opýtal, či má niekto otázky. Nikto otázky nemal. 

P. Mgr. Branislava Píšiho, aby prečítal uznesenie č. 57/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 57/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 7 : Schválenie predaja pozemku parc. č. C-KN 493/20 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na ul. 

Janka Kráľa 
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Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. K o n š t a t u j e , že zámer previesť nehnuteľný majetok vo vlastníctve obce Nemecká v súlade s § 9a ods. 

8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – pozemok parc. č. E-KN 

493/20 ostatná plocha o celkovej výmere 118 m2 vo vlastníctve obce Nemecká, ktorá je vedená Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom pre k. ú. Nemecká, obec Nemecká, na LV č. 1553 do vlastníctva p. 

Ing.                bol vyvesený na úradnej tabuli a zverejnený na internetovej stránke obce Nemecká dňa 

20.08.2021 najmenej na 15 dní. 

2. S c h v a ľ u j e  odpredaj majetku obce podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení 

pre p. Ing.                , bytom                    , 976 97 Nemecká a to pozemku parc. č. E-KN 493/20 ostatná 

plocha o celkovej výmere 118 m2 vo vlastníctve obce Nemecká, ktorá je vedená Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom pre k. ú. Nemecká, obec Nemecká, na LV č. 1553, z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa za cenu 3,00 €/m2 , t. j. spolu za 354,00 €.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že ide o pozemok, ktorý je priľahlý k pozemku žiadateľky, 

ktorý žiadateľka dlhodobo užíva a udržiava, čo považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa v súlade s § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 8 – Schválenie prenájmu časti pozemku parc. č. C-KN 1103/6 odčleneného z pozemku parc. č. C-KN 

1103/3 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na ul. 1. mája 

P. starosta konštatoval, že ide o schválenie prenájmu pozemku parc. č. C-KN 1103/6, odčleneného z pozemku 

parc. č. C-KN 1103/3 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na ul. 1. mája. Aj v tomto prípade bola táto vec 

prejednávaná, zámer bol schválený pre p.                               . Zámer bol vyvesený na úradnej tabuli, neboli  

k nemu žiadne pripomienky. P. starosta navrhuje v tejto veci predniesť uznesenie. P. Mgr. Branislav Píši položil 

otázku, či sa bude jednať o dĺžku nájmu na 10 rokov, nakoľko to bolo farebne zvýraznené. P. starosta odpovedal, 

že to má tak ostať. P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie č. 58/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 58/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 8 : Schválenie prenájmu časti pozemku parc. č. C-KN 1103/6 odčleneného z pozemku parc. č. C-KN 

1103/3 z dôvodu hodného osobitného zreteľa na ul. 1. mája 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. K o n š t a t u j e , že zámer prenajať nehnuteľný majetok vo vlastníctve obce Nemecká spôsobom podľa § 9a ods. 

9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – pozemok parc. č. C-KN 1103/6 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 59 m2 odčleneného geometrickým plánom č. 36639729-582/2020 

vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno, z pozemku parc. č. C-KN 1103/3 zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 983 m2 vo vlastníctve obce Nemecká, vedenom na LV č. 580 nachádzajúce sa v k. ú. Nemecká, 

obec Nemecká za účelom využívania ako prístupovej cesty a vybudovania prístrešku pre 2 osobné autá 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ul. 1. mája), bol vyvesený na úradnej tabuli a zverejnený na 

internetovej stránke obce Nemecká dňa 20.08.2021 najmenej na 15 dní. 

2. S c h v a ľ u j e  prenájom majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení pre p. 

                          , bytom                         , 976 97 Nemecká a to pozemok parc. č. C-KN 1103/6 zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 59 m2 odčleneného geometrickým plánom č. 36639729-582/2020 vyhotoveným 

SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno, z pozemku parc. č. C-KN 1103/3 zastavané plochy a nádvoria o výmere 

983 m2 vo vlastníctve obce Nemecká, vedenom na LV č. 580 nachádzajúce sa v k. ú. Nemecká, obec 

Nemecká a to za účelom vybudovania prístrešku pre 2 osobné autá za nájomné vo výške 0,34 €/m2/rok, t. j. spolu 

20,06 €/rok za celý predmet nájmu, dĺžka nájmu 10 rokov.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že ide o pozemok, ktorý susedí s pozemkom vo vlastníctve 

žiadateľa a ktorý chce využívať ako prístupovú plochu na svoj pozemok a zhotoviť na ňom prístrešok pre 2 

osobné autá, čo považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 



Zápisnica z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nemecká zo dňa 23.09.2021 

Strana 7 z 13 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 9 – Schválenie zámeru predaja pozemkov parc. č. C-KN 1387/1, 1387/2, 1388 z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa na ul. Odbojárov 

V bode č. 9 sa jedná o schválenie zámeru predaja pozemkov parc. č. C-KN 1387/1, 1387/2, 1388 z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa na ul. Odbojárov. Obdržali sme žiadosť o odkúpenie menovaných parciel, 

v miestnej časti Zámostie. Poslanci obdržali aj mapu s vyznačením pozemkov. K bližšiemu vysvetleniu p. 

starosta uvádza, že pri moste, smerom, ako sa ide do Sviniarky býva p.                                    . Za jeho pozemkom, 

kde má dom, obec vlastní svoje pozemky, ktoré sú svahovité, zarastené a nikto sa o ne nestará – pre nás by do 

budúcna vyplynula len starostlivosť o tieto pozemky. Do budúcnosti si nevie predstaviť, že by sa tieto pozemky 

dali využiť na niečo, alebo si predstaviť možnosť ich predať, lebo sú pod hlavnou cestou, v ochrannom pásme 

cesty „66tky“ a pod mostom. P.              tieto pozemky už viackrát čistil a ukazoval p. starostovi aj 

fotodokumentáciu, ktorú si vyhotovil - tieto pozemky by si chcel oplotiť, zveľaďovať a mať prístup na tieto 

pozemky – hlavne, aby mu tam nechodila zver. Jediná prístupová cesta je od hlavnej cesty, cez breh. Ak by bol 

zámer schválený, kúpna cena by bola určená znaleckým posudkom, ktorý by si musel zaplatiť žiadateľ. Jedná 

sa dohromady o dosť veľkú výmeru – 680 m2 (pozn. p. kontrolóra) Výmera pozemkov je 345 m2, 290 m2 a 45 

m2. P.                             pôvodne nechcel celé parcely, ale zároveň nechce investovať do vyhotovenia 

geometrického plánu – obci by časti tých pozemkov tiež neboli užitočné, preto žiadateľ nakoniec žiada o celé 

pozemky. P. starosta sa spýtal, či má niekto otázky. Medzi poslancami nastala diskusia a pozerali si situáciu 

pozemkov na mape. P. starosta im na mape dovysvetlil, kde sa nachádza dom pri pozemkoch, a že pozemky sú 

medzi dvomi mostami. Dovysvetlenie podal aj p. kontrolór, že ani podľa znaleckého posudku zrejme nebude 

cena na odpredaj pozemkov príliš vysoká, z dôvodu, že pozemok je svahovitý, nevyužiteľný pre tretiu osobu, 

vzhľadom na to, že prístup k pozemku je cez pozemky žiadateľa, cesta 1/66 má ochranné pásmo 50 m od osi 

vozovky – z toho dôvodu sa tam nikdy nebude dať stavať. P. kontrolór ďalej uviedol, že najlepšie by bolo, keby 

si Obec dala vypracovať znalecký posudok – z dôvodu, že aj pri rôznych znalcoch by mohlo prísť k odchýlke 

určenia predajnej ceny. P. Ing. Ján Môcik uviedol, že aj keď znaleckým posudkom bude vypočítaná predajná 

cena, my si môžeme určiť inú predajnú cenu. Cena zo znaleckého posudku môže byť pre nás odrazovým 

mostíkom. P. starosta skonštatoval, že ak nie sú iné návrhy, pripomienky je pripravené uznesenie na zverejnenie 

zámeru. P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 59/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 59/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 9 : Schválenie zámeru predaja pozemkov parc. č. C-KN 1387/1, 1387/2, 1388 z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa na Ul. Odbojárov 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. B e r i e  n a  v e d o m i e  žiadosť p.                          , bytom                           , 976 97 Nemecká 

o odkúpenie pozemkov parc. č. C-KN  1387/1 záhrada o celkovej výmere 345 m2, C-KN 1387/2 záhrada 

o celkovej výmere 45 m2 a C-KN 1388 zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 290 m2 vo vlastníctve 

obce Nemecká, ktorá je vedená Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom pre k. ú. Nemecká, obec 

Nemecká, na LV č. 580. 

2. K o n š t a t u j e , že ide o pozemok priľahlý k pozemku žiadateľa, ktorý žiadateľ dlhodobo užíva a 

udržiava, čo považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

3 .  U k l a d á  obecnému úradu zverejniť zámer na odpredaj majetku obce – pozemky   

parc. č. C-KN  1387/1 záhrada o celkovej výmere 345 m2, C-KN 1387/2 záhrada o celkovej výmere 45 m2 

a C-KN 1388 zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 290 m2 vo vlastníctve obce Nemecká, ktoré 

sú vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom pre k. ú. Nemecká, obec Nemecká, na LV č. 

580, z dôvodu hodného osobitného zreteľa (ul. Odbojárov). Kúpna cena bude stanovená znaleckým 

posudkom, ktorý bude vyhotovený na náklady žiadateľa. Náklady spojené s prevodom vlastníctva uhradí 

žiadateľ. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru na odpredaj uvedeného pozemku a 

vyhotovení znaleckého posudku na ocenenie predmetu predaja. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 
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Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 10 – Správa nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej ročnej účtovnej závierky k 

31.12.2020 

P. starosta uviedol, že správu od p. Ing. Evy Kútikovej - zodpovednej audítorky, ktorú vypracovala v júli dostali 

poslanci e-mailom. Uviedol, že nevie, či si ju poslanci aj prečítali a teda sa oboznámili s tým, čo všetko sa 

v správe uvádza. Touto cestou by sa rád, za vzornú prípravu individuálnej a konsolidovanej ročnej účtovnej 

závierky, poďakoval Ing. Alexandre Barlovej, PhD.. So správou audítorky je spokojný. P. Mgr. Branislav Píši 

prečítal uznesenie č. 60/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 60/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 10 : Správa nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej ročnej účtovnej závierky 

k 31.12.2020 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

B e r i e  n a  v e d o m i e     Správu nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej ročnej 

účtovnej závierky k 31.12.2020. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 11 – Schválenie návrhu partnerstva medzi obcami Nemecká a Kalavryta 

P. starosta v rámci krátkeho zhrnutia uviedol, že poslancov dávnejšie informoval o skutočnosti, že ešte pred 1. 

vlnou pandémie (corona vírusu) sme dostali návrh na spoluprácu od primátora obce Kalavryta, sprostredkovane 

cez slovenskú ambasádu v Grécku. Partnerstvo a spolupráca by vznikla na základe historických udalostí, a to 

represálií, ktoré sa udiali v našej obci a na základe represálií, ktoré sa uskutočnili v obci Kalavryta, na konci 2. 

sv. vojny. Zažili podobné počínanie fašistov, kedy v ich obci vystrieľali celú mužskú populáciu. Slovenská 

ambasáda p. primátorovi vytipovala viaceré slovenské obce, ale p. primátor si hneď vybral našu obec. Odpísali 

sme na tento návrh, keď boli poslanci informovaní, ale nielen v súvislosti nadviazania partnerstva na základe 

historických udalostí, ale následne aj v iných súvislostiach – napríklad v oblasti rozvoja turizmu. Prišla 

pozvánka, aby sa zástupcovia našej obce zúčastnili na pietnej spomienke, v Grécku. V termíne 5.-7.10.2021, 

s tým, že hlavný program by bol 6.10.2021 -  kedy okrem pietnej spomienky, by sa mala podpísať zmluva 

o spolupráci, ktorá sa práve pripravuje. V tento jeden deň by bol program na celý deň, preto by bol prílet deň 

predtým a deň odletu v nasledujúci deň. Obec Kalavryta a ich zastupiteľstvo odsúhlasili spoluprácu, a majú aj 

schválené uznesenie. Po konzultácii s p. kontrolórom vyplynulo, že aj z našej strany je potrebné schváliť 

uznesením spoluprácu aj služobnú cestu. V momentálnej pandemickej situácii by išlo o schválenie pracovnej 

cesty pre 2 osoby. Išlo by o financie na dopravu a ubytovanie. S ním by cestovala Ing. Barlová PhD., hlavne čo 

sa týka jazykovej zdatnosti. Nadviazaním spolupráce sa musí do budúceho rozpočtu počítať aj s privítaním 

delegácie z Grécka u nás. Do budúcnosti aj pani veľvyslankyňa hovorila o väčšej delegácii ako z našej, tak z ich 

strany. P. starosta následne požiadal p. Mgr. Branislava Píšiho, aby prečítal uznesenie č. 61/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 61/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 11 : Schválenie návrhu partnerstva medzi obcami Nemecká a Kalavryta 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. P o v e r u j e  starostu obce Nemecká prípravou a uzatvorením Zmluvy o spolupráci medzi obcou 

Nemecká a gréckym mestom Kalavryta. 

2. S ú h l a s í   s uskutočnením pracovnej cesty do gréckeho mesta Kalavryta pre 2 osoby pre potreby prípravy 

a uzatvorenia Zmluvy o spolupráci. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  
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za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 12  – Schválenie poskytnutia jednorazového finančného príspevku na podporu rozvoja nadaných a 

talentovaných detí a žiakov v zmysle VZN č. 2/2020 

P. starosta obce informoval, že k bodu č. 12 nám bola doručená žiadosť o poskytnutie finančného príspevku od 

p.                    (zákonného zástupcu,                       ). Aj minulý rok sa tomuto mladému talentu schvaľoval 

finančný príspevok, poslanci vedia, o koho ide. P. starosta uviedol, že ide o finančný príspevok z fondu, ktorý 

je v rozpočte a odovzdal slovo p. Mgr. Zuzany Kováčovej Švecovej, PhD., ktorá sa slova ujala ako predsedníčka 

Komisie vzdelávania a sociálnych vecí pri OZ obce Nemecká. Skonštatovala, že komisia sa oboznámila s 

predmetnou žiadosťou zákonného zástupcu. Žiadosť spĺňala všetky kritéria, ktoré sa vyžadujú podľa VZN č. 

2/2020. Žiadosť bola vo výške 1 000,-€, na zakúpenie prístroja na efektívnejší tréning. (Wattmeter 

s príslušenstvom). P. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD. konštatovala, že k doplneniu žiadosti po jej 

doručení                        získal nie jedno umiestnenie v celoslovenskej súťaži v reprezentácii, ale stal sa aj 

majstrom Slovenska v cyklistike, v kategórii KADETI. Uviedla, že členom Komisie vzdelávania a sociálnych 

vecí zasielala aj ocenenie, ktoré jej zaslal zákonný zástupca. Adamovi sa darí mimoriadne, uvažuje sa o tom, že 

by sa o jeho úspechoch napísal aj článok do najbližšieho vydania Noviniek spod Hradiska. Komisia súhlasila 

s poskytnutím požadovanej sumy a odporúča navrhnutú sumu schváliť. Medzi prítomnými poslancami a pánom 

starostom sa rozprúdila diskusia v ktorej dospeli k spoločnému záveru, že občanovi                          bude 

poskytnutý jednorazový finančný príspevok vo výške 1000,- €, za ktorý sa bude hlasovať. P. starosta následne 

požiadal p. Mgr. Branislava Píšiho, aby prečítal uznesenie č. 62/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 62/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 12 :  Schválenie poskytnutia jednorazového finančného príspevku na podporu rozvoja nadaných a 

talentovaných detí a žiakov v zmysle VZN č. 2/2020 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e  poskytnutie finančného príspevku v zmysle VZN č. 2/2020 na podporu  rozvoja nadaných a 

talentovaných detí a žiakov vo výške 1.000,- EUR pre                         , trvale bytom                       , Nemecká. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 13  – Informácia o poskytnutí finančného príspevku pre žiakov 1. ročníka ZŠ v šk. roku 2021/2022 
Príspevok bol poskytnutý prostredníctvom ZŠ, na základe VZN č. 2/2020 o poskytovaní finančného príspevku 

na vzdelávanie a pre mladé talenty Obce Nemecká, ako príspevok pri nástupe dieťaťa na povinnú školskú 

dochádzku, pre všetky deti, ktoré nastúpili do prvého ročníka. Boli odoslané peniaze v celkovej sume 510,-€ pre 

17 žiakov. P. Mgr. Branislav Píši následne prečítal uznesenie č. 63/2021 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 63/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 13 :  Informácia o poskytnutí finančného príspevku pre žiakov 1. ročníka ZŠ v šk. roku 2021/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

B e r i e  n a  v e d o m i e , že v súlade s § 4 VZN č. 2/2020 o poskytovaní finančného príspevku na 

vzdelávanie a pre mladé talenty bol v školskom roku 2021/2022 poskytnutý prostredníctvom ZŠ s MŠ Nemecká 

jednorazový finančný príspevok pri nástupe dieťaťa na povinnú školskú dochádzku 17 deťom, teda spolu vo 

výške 510 €. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 
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Bod č. 14 – Prerokovanie žiadosti o finančnú podporu na rekonštrukciu lôžkovej časti Nemocnice s poliklinikou 

Brezno 

P. starosta uviedol, že k tomuto bodu sa vraciame, aby sme to oficiálne uzavreli. Poskytnutie príspevku 

sme odložili s tým, že počkáme na ucelené stanovisko zo ZMOSu, alebo ostatných obcí. V tejto veci 

nedošlo medzi starostami k rovnakému stanovisku k vybaveniu žiadosti. Slovo odovzdáva p. 

kontrolórovi, ktorý konštatoval, že žiadosť, ktorú podala NsP Brezno, n.o. nespĺňa ustanovenia nášho 

VZN č. 4/2019 o podmienkach poskytovania dotácie z rozpočtu obce. Z toho dôvodu je uznesenie 

pripravené na odporúčanie vyzvať žiadateľa na podanie riadnej žiadosti o poskytnutie dotácie. P. 

kontrolór si to dovolí dovysvetliť nasledovne: Obec postupuje v režime zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov, kde je v § 

7 definované, za akých podmienok môžu byť dotácie poskytované a v ods. 2 s náväznosťou na časť 

ods. 4, ktorý sa týka NsP Brezno, n.o. je uvedené nasledovné: Právnickej osobe neuvedenej v odseku 

2 a fyzickej osobe - podnikateľovi, ktorí poskytujú služby obyvateľom obce, môže obec poskytovať 

dotácie za podmienok ustanovených všeobecne záväzným nariadením obce. A doručená žiadosť 

podmienky ustanovené VZN č. 4/2019 nespĺňa, poskytnutie finančnej podpory by bolo v rozpore 

s ustanovenými podmienkami vo uvedenom VZN § 3, ods. 2, kde je jasne ustanovené, čo musí žiadosť 

obsahovať. P. starosta konštatoval, že chceme dodržať VZN aj samotný zákon NR SR č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov a určite 

nebudeme proti schváleniu určitej čiastky financií pre NsP Brezno, n.o. po doručení upravenej žiadosti. 
P. starosta následne požiadal p. Mgr. Branislava Píšiho, aby prečítal uznesenie č. 64/2021. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 64/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 14 :  Prerokovanie žiadosti o finančnú podporu na rekonštrukciu lôžkovej časti Nemocnice s 

poliklinikou Brezno 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

O d p o r ú č a  starostovi obce vyzvať žiadateľa – NsP Brezno, n.o. na podanie riadnej žiadosti o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu obce v súlade s VZN obce Nemecká č. 4/2019 o podmienkach poskytovania dotácie 

z rozpočtu obce. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 15 – Rozpočtové opatrenie č. 3/2021 
P. starosta uviedol, že sú zmeny aj na príjmovej strane. Odtiaľ by sme mali preniesť peniaze na  výdavkovú 

stranu, aby sme ich mohli použiť. Na niektorých položkách nám ostali financie, ktoré nestihneme minúť do 

konca roku 2021, preto by sme ich presunuli s tým, aby sme financie mohli použiť na veci, ktoré budeme 

realizovať. Realizovať budeme: kúpu novej autobusovej zastávky v cene 2 200,-€, pričom predpokladaná cena 

realizácie s prípravou betónovej platne je 3 000,-€. Zastávku sme vyberali z ponúk, ktoré sa nám vizuálne páčili 

veľkosťou a prevedením a tiež z hľadiska ceny. P. starosta odpovedal, na otázky poslancov. Zastávka bude 

z nerozbitného plexiskla na stenách, s lavičkou a košom, s logom obce a s priestorom na cestovný poriadok. 

Mala by to byť lavička, do ktorej vidno, aby neslúžila na sústredenie popíjajúcich občanov. Do budúcnosti 

plánujeme zakúpiť viaceré zastávky. Chceme dokúpiť lavičky a doplniť ich po 2 ku Domu smútku v Dubovej 

a 2 lavičky k Domu smútku v Zámostí. Išlo by o jednoduché lavičky, na ktoré si počas pohrebov budú môcť 

ľudia sadnúť. Ďalej p. starosta uviedol, že v rozpočtovom návrhu sú zahrnuté výdavky k plánovanej pracovnej 

ceste, ako napr. zakúpenie daru do Grécka, pre p. veľvyslankyňu a pre p. primátora. Jedná sa o ručne tkanú 

a ručne vyšívanú košeľu z Heľpy. P. starosta sa spýtal, či sú otázky k zmene rozpočtu. P. Mgr. Branislav Píši sa 

spýtal, ako  sa zvýšila položka „Prenájom bytov a priestorov“.  P. Ing. Alexandra Barlová, PhD., mu odpovedala, 

že k navýšeniu prišlo tým, že terajší nájomca, obchod Môj obchod platí vyšší nájom ako predchádzajúci 

nájomca.  P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie č. 65/2021. 
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Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 65/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 15 :  Rozpočtové opatrenie č. 3/2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   zmenu rozpočtu Rozpočtovým opatrením č. 3/2021, ktorým sa zvýšia celkové 

príjmy aj celkové výdavky o 5 573 €, a to v zmysle návrhu: 

 
Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 
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Bod č. 16 – Rôzne 
Poznámka zapisovateľky:  p. poslanec Mgr. Branislav Píši sa krátko vzdialil zo zasadnutia OZ o 18.38 hod.. 

P. starosta oznámil, že v bode Rôzne sa na začiatku bude prejednávať žiadosť Pasienkovo urbárskeho 

pozemkového spoločenstva Dubová o prenájom obecných priestorov v Dome služieb v Dubovej. Predmetná 

žiadosť bola doručená až po zverejnení programu. Na valnom zhromaždení došlo ku zmene celého výboru, ktorý 

momentálne tvoria p.           , p.        a p.             . Po konzultácii s p. kontrolórom vieme, že ten prenájom 

nemôžeme rovno dnes schváliť, treba aj v tomto prípade zachovať postupnosť, najprv musí byť zverejnený 

zámer prenájmu daných priestorov. Pre upresnenie uvádzame, že ide o rovnaký priestor, ktorý v minulosti 

využívali. Ten priestor je momentálne prázdny, bez využitia. P. Ing. Alexandra Barlová, PhD. uviedla, že je 

potrebné ísť na miesto premerať daný priestor, aby sa do zámeru o prenájom uviedli správne údaje a zámer bol 

pripravený na ďalšie zasadnutie OZ. P. starosta povedal, že prenájom priestorov si vie predstaviť za iných 

podmienok, aké boli predtým. Výbor ponúkol lepšiu spoluprácu a chcú nám, ako podielnikovi vychádzať viacej 

v  ústrety a pomôcť nám napr. čo sa týka detského ihriska a iných vecí. Prisľúbené bolo aj to, že na ďalšom 

výbore sa budú zaoberať podieľaním sa na oprave ciest, ktoré sú používané pri zvoze dreva. Opravu tých ciest, 

ktorými tečie dole potok, napr. popri cintoríne. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 66/2021 zo dňa 23.09.2021 

K bodu č. 16 :  Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. B e r i e  n a  v e d o m i e  žiadosť Pasienkovo urbárskeho pozemkového spoločenstva Dubová 

o prenájom obecných priestorov v Dome služieb v Dubovej. 

 

2. P o v e r u j e  O becný úrad Nemecká prípravou podkladov pre zverejnenie zámeru na o prenájom 

obecných priestorov v Dome služieb v miestnej časti Dubová. 

Prítomní poslanci (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, 

PhD., p. Milena Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Milena 

Grúberová, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Mgr. Branislav Píši,  

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto. 

 

P. starosta povedal, že v bode Rôzne dáva priestor poslancom. 

P. Ing. Ľubomír Kubuš položil otázku, či sa bude kosiť park v Dubovej. P. starosta odpovedal, že pre firmu 

Ekofin a Železiarne je pripravená výzva na čistenie priestranstiev, ktoré vlastnia. Kosiť sa pôjde celý ostrovček, 

pôjdu sa aj orezať konáre, ktoré sú zasahujúce do cesty.  

P. Ing. Ján Môcik položil otázku, ktorou sa vrátil ku škodám na multifunkčnom ihrisku, o ktorých sa dnes 

rozprávalo. Otázka bola, či by sme sa nezamysleli nad tým, aby opravené multifunkčné ihrisko malo správcu. 

K tejto problematike sa medzi poslancami rozprúdila živá rozprava, v ktorej svoj názor povedali postupne všetci 

poslanci. Odzneli viaceré myšlienky a návrhy. Do rozpravy sa zapojil aj p. starosta, p. Marek Lokša, 

zamestnanec OcÚ a aj p. Ing. Alexandra Barlová, PhD., zamestnankyňa OcÚ. Prevažoval názor, že 

východiskom by bol správca pre toto ihrisko, ktorý by ho odomkol a  zamkol po tom, keď tam príde partia, že 

sa tam chcú hrať, resp. že z neho odchádzajú. Ihrisko by sa však muselo vždy skontrolovať, či nie je niečo 

poškodené. Ak by sa tam niečo poškodené našlo, malo by sa to hneď riešiť. Problém je skôr s tým, že kto by bol 

ochotný robiť správcu a zároveň by to bol niekto, kto býva blízko, čo by bolo najideálnejšie. Správca by to 

mohol robiť formou na dohodu. So spoplatnením „prenájmu“ ihriska, pokiaľ tam chodia deti a mládež nesúhlasí 

väčšina poslancov. Nevidia to ako cestu k tomu, aby sa ihrisko nepoškodzovalo. Rovnako nesúhlasia s tým, aby 

sa ihrisko zamkýnalo. Na toto multifunkčné ihrisko chodia aj deti, ktoré sa nemajú kde inde v obci hrať, lebo 

futbalové ihrisko v Nemeckej sa zamkýna alebo kosí. Tam je správca, ale nenecháva  sa na ňom deti hrať. Je 

pravda, že multifunkčné ihrisko sa z časti poškodzuje používaním, ale samozrejme nielen tým. Samozrejme 

cestou by bolo aj to, že deti by boli vedené ku tomu, aby sa o to multifunkčné ihrisko starali, aspoň udržiavaním 

čistoty na ňom a v jeho okolí. Mohli by si aspoň vždy po sebe odpadky pozbierať. Ale deti by ku tomu mali byť 

vedené rodičmi, alebo školou. V tomto smere je najdôležitejšia osveta. Tiež by možno stálo za zváženie urobiť 

z prevádzky multifunkčného ihriska hybridný model. Ak by na ňom športovali dospelí občania, mohlo by byť 

používanie multifunkčného ihriska spoplatnené. Príklady, ako v iných obciach funguje prevádzka ihrísk uviedli 

p. Mgr. Branislav Píši, p. Milena Grúberová a p. kontrolór. Deti musia mať v obci priestor, aby zmysluplne 

vyplnili svoj čas – športovaním na ihrisku ho tak môžu vyplniť. Preto im to je potrebné umožniť. 
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Poznámka zapisovateľky: p. kontrolór sa ospravedlnil, rozlúčil a odišiel zo zasadnutia OZ o 19.18 hod. 

P. starosta uzavrel tému ohľadom multifunkčného ihriska, aby sa mohlo pokračovať s prípadnými ďalšími 

príspevkami. P. starosta odpovedal, že nám prišla ponuka na vybudovanie zásielkovne (spoločnosť, ako majú 

napr. Pošty). Potrebujú verejné priestranstvo na osadenie boxu na slnečnej južnej strane (bolo by tam 20 boxov) 

– ovládanie funguje na fotovoltaiku, bez žiadneho pripojenia. Chceli by zmluvu na prenájom na neurčitú . P. 

Ing. Môcik sa spýtal na ponuku, ktorá prišla mailom na vybudovanie „urnového hája“. Táto ponuka však nebola 

preposlaná od p. starostu, preto sme sa tomu nevenovali. 

P. starosta obce sa spýtal, či majú prítomní ešte ďalší príspevok k bodu Rôzne. K bodu Rôzne si vzala slovo ešte 

p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD.. Bola plánovaná rekonštrukcia Obradnej miestnosti, ktorá sa zatiaľ 

nezrealizovala.  Preto by sa chcela opýtať, či by sa aspoň dočasne nedalo v miestnosti odstrániť zo stien to dielo, 

ktoré je na nich zavesené a iba vymaľovať steny. P. starosta skonštatoval, že momentálne nie sú k dispozícii 

potrebné financie na uskutočnenie rekonštrukcie tejto miestnosti podľa spracovanej vizualizácie. Navrhol však, 

že ak poslanci navrhnú a schvália ďalšie rozpočtové opatrenie, môžu sa presunúť peniaze z rezervného fondu, 

aspoň na dočasnú úpravu miestnosti. P. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD. položila otázku, či by bolo možné 

vyhlásiť v rozhlase upozornenie pre občanov k problematike pálenia lístia a trávy. P. starosta odpovedal, že 

pripravíme a vyhlásime potrebný oznam. Dodal, že zamestnanci technických služieb budú od nahlásených 

občanov odvážať konáre a orechové lístie. P. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD. predniesla sťažnosti od 

občanov, že najmä vo večerných a nočných hodinách jazdia autá neprimerane rýchlo touto ulicou. Položila 

otázku, či by bolo možné v rozhlase urobiť vyhlásenie s upozornením vodičov na dodržiavanie rýchlosti, resp. 

dodržiavania nočného kľudu. Vyhlásenie má predísť rýchlej jazde aj počas dňa, aby sa nestala dopravná nehoda. 

P. starosta prisľúbil, že aj takýto oznam bude v rozhlase vyhlásený. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil s ďalším príspevkom, tento bod pán starosta ukončil. 

 

Bod č. 17 – Diskusia 

Pán starosta sa spýtal, či majú prítomní príspevok k bodu Diskusia. Ďalší príspevok nikto nemal. 

 

Bod č. 18 – Záver 

Starosta obce poďakoval za rokovanie a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

Zapisovateľ zápisnice:     p. RNDr. Anna Marková v. r. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Ing. Ľubomír Kubuš v. r.  

  

 

 

 p. Peter Marčok v. r.  

 

 

 

 

Starosta obce: p. Branislav Čižmárik        v. r. 

 

 

 

 

 

Zo zasadnutia OZ bol vyhotovený zvukový záznam. 


